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World Anti Doping Agency – withdrawal of candidature by 
Jean-François Lamour 
Statement by Maud de Boer-Buquicchio, Council of Europe Deputy 
Secretary General 
 
Strasbourg, 16.10.2007 - “I was surprised and disappointed when I learned this 
morning that Jean-François Lamour has withdrawn his candidature for President 
of the World Anti Doping Agency. Mr Lamour’s candidature was endorsed by the 
governments of the 47 member states of the Council of Europe, and he was 
therefore the official candidate of Europe as a whole. 
 
World sport is unfortunately not in very good shape, and we need a strong 
WADA with competent leadership to act decisively against those who cheat. 
I call on the representatives of governments who will take part in the election of 
the next President of WADA to act responsibly, in the best interest of millions of 
honest sportsmen and women – and their supporters - across the world. “ 
 
L’Agence mondiale antidopage – retrait de la candidature 
de Jean-François Lamour 
Déclaration de Maud de Boer-Buquicchio, Secrétaire Générale 
adjointe du Conseil de l'Europe  
 
Strasbourg, 16.10.2007 - « J’ai été surprise et déçue d’apprendre ce matin le 
retrait de la candidature de Jean-François Lamour à la présidence de l’Agence 
mondiale antidopage. Comme sa candidature était soutenue par les 
gouvernements des 47 Etats membres du Conseil de l'Europe, M. Lamour était 
donc le candidat officiel de toute l’Europe.  
 
Le monde du sport n’est malheureusement pas en très bonne forme, et nous 
avons besoin d’une AMA forte avec des dirigeants compétents qui prennent des 
mesures fermes à l’encontre de tous les tricheurs. J’appelle les représentants 
des gouvernements qui participeront à l’élection du prochain président de l’AMA 
à prendre leurs responsabilités, dans l’intérêt des millions de sportifs hommes et 
femmes honnêtes – et de leurs supporters – dans le monde entier ».  
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